



NATTIKA LIFE

AN AYURVEDA HERBAL & OIL COMPANY

In a huge step towards complete self-sustainability in all aspects of our Ayurvedic experience, we are proud to announce the foundation of Nattika Life. A dedicated in house 1500 sq. foot space has been setup for the production of our own Thaila's and Medicated Oils. Currently we are producing around 22 different Ayurvedic Oils with a monthly output of more than 1000 Liters.

By setting up our own Ayurvedic Oil production facility we have dramatically improved the efficacy of the Ayurveda Treatments for our guests. The Best and most Natural ingredients are sourced for all oil preparations and along with daily inputs from our team of Doctors, we

have Two Well-known Ayurvedic Vaidya's - Vaidyar Sasi and Vaidyar Mohanan, along with two assistants that are engaged full time in the production of our own Ayurveda Oils.

Guest also have the option of taking home both 500 ml and 250 ml glass bottles packed and sealed Nattika Life Ayurvedic Oils, currently available in our Souvenir shop and Ayurveda Pharmacy.

A well guided trip to the Organic Garden and The Nattika Life Ayurveda oil manufacturing unit will be organized for our guest's every Monday's at 11 am. and every Friday's 3 pm. Please contact the reception to make a booking.





NATTIKA LIFE

AN AYURVEDA HERBAL & OIL COMPANY

Wir sind stolz darauf die Gründung von Nattika Life bekannt zu geben. Dies ist ein großer Schritt zur vollständigen Selbstversorgung in allen Bereichen unserer ayurvedischen Lebensweise. Für die Produktion unserer eigenen Thaila und medizinischen Öle wurde eine eigene Fläche von ca. 140m² angelegt. Derzeit produzieren wir rund 22 verschiedene ayurvedische Öle mit einem monatlichen Output von mehr als 1000 Litern.

Durch den Aufbau einer eigenen Ayurveda-Öl-Produktionsanlage haben wir die Wirksamkeit der Ayurveda-Behandlungen für unsere Gäste deutlich verbessert. Die besten und natürlichsten Inhaltsstoffe werden für alle Ölzubereitungen verwendet. Zusammen unter dem täglichen Einfluss unseres Ärzteteams und zwei Assistenten, die sich ganztags mit der Herstellung unserer eigenen Ayurveda-Öle beschäftigen, haben wir zwei bekannte ayurvedische Vaidya's - Vaidyar Sasi und Vaidyar Mohanan kreiert.

Die Gäste haben auch die Möglichkeit, sowohl 500 ml als auch 250 ml Glasflaschen verpackte und versiegelte Nattika Life Ayurveda-Öle jederzeit in unserem Souvenirshop und in der Ayurveda-Apotheke zu erwerben und mit nach Hause zu nehmen

Eine gut geführte Tour zum Bio-Garten und zur Nattika Life Ayurveda Ölerstellungseinheit wird für unsere Gäste jeden Montag um 11 Uhr und jeden Freitag um 15 Uhr organisiert. Für Buchungen kontaktieren Sie bitte die Rezeption.

